
RADA GMINY GASZOWICE 
44-293 GaS20WiCC, ul kyduł towska 2 

Protokół  Nr 24/2016 
z sesji Rady Gminy Gaszowice 

z dnia 29 września 2016 r. 

Sesja odbyła się  w Ośrodku Kultury i Sportu w Gaszowicach, przy ul. Rydułtowskiej 7. 
W obradach uczestniczyło (na stan 15 radnych) — 14 radnych - (nieobecna radna Ilona Sklarek). 

Lista obecności — zał. do protokołu. 
Uczestniczyły również  osoby zaproszone jak w liście obecności — zał. do protokołu. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 
Przewodniczący Rady o godzinie 16.00 otworzył  sesję  i powitał  wszystkich obecnych słowami: „Na 
podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym otwieram Sesję  
Rady Gminy Gaszowice witam gości, witam radnych". Na podstawie listy obecności stwierdził, że 

na ogólną  liczbę  15 radnych obecnych jest 14 radnych, podkreślając tym samym, że obrady są  
prawomocne. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad radni otrzymali wraz z zawiadomieniem 
o sesji. Następnie przedstawił  porządek obrad, następującej treści: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 25 sierpnia 2016 r. 
4. Sprawozdanie z prac Wójta realizowanych w okresie międzysesyjnym. 
5. Interpelacja Przewodniczącego Rady w sprawie opracowania miejscowych planów 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Gaszowice. 
6. Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej. 
7. Sprawozdanie z prac Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych, Zdrowia i Młodzieży. 

8. Sprawozdanie z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów. 

9. Wykonanie budżetu za I półrocze 2016 roku. 
10. Informacja o pozyskiwaniu i wykorzystaniu środków unijnych. 
11. Rozpatrzenie projektów uchwał  i ich podjęcie: 
a) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2016; 

b) podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2016 i na lata 
następne. 
12. Wolne wnioski i informacje. 
13. Interpelacje i zapytania oraz odpowiedzi. 
14. Zamknięcie obrad. 
Zawiadomienie o sesji wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady przedstawił  porządek obrad, a następnie zwrócił  się  z zapytaniem, czy któryś  
z uczestników sesji wnosi uwagi, bądź  propozycje zmian. 
Wójt wniósł  zmianę  w porządku obrad polegającą  na dodaniu w pkt 11. Rozpatrzenie projektów 

uchwał  i ich podjęcie podpunktu c) w brzmieniu: „podjęcie uchwały w sprawie poparcia stanowiska 

Zarządu Związku Gmin i Powiatów Subregionu Zachodniego Województwa Śląskiego z siedzibą  
w Rybniku". 
W uzasadnieniu wójt poinformował, że „zgodnie z aktualnym harmonogramem naborów wniosków 
o dofinansowanie dla Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Śląskiego na 2016 rok 

z dnia 26 lipca 2016 r. planowany termin rozpoczęcia naborów w ramach Działania 6.1 Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Śląskiego na lata 2014 - 2020 - Drogi wojewódzkie 

przewidziano na wrzesień/październik. Poprzedni nabór w ramach tego działania był  prowadzony 

przez ok. 5 miesięcy. Gdyby podobny termin zastosowano w trakcie drugiego naboru wykluczałby 

on przedsięwzięcie pn.: Projekt budowy Regionalnej Drogi - Racibórz - Pszczyna na odcinku od 
DK 45 w gminie Rudnik do ul. Sportowej w Rybniku z możliwości ubiegania się  o środki unijne. 
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Dlatego też  przyjęcie tej uchwały staje się  zasadne". Ponadto Wójt nadmienił, iż  stanowisko Zarządu 

Związku Gmin i Powiatów Subregionu Zachodniego Województwa Śląskiego z siedzibą  w Rybniku 

zawiera apel, aby najbliższy nabór w ramach Działania 6.1 RPO WSL 2014-2020 był  prowadzony 

w okresie nie krótszym, niż  6 miesięcy, co umożliwi przygotowanie dokumentacji aplikacyjnej. 

Podsumowując Przewodniczący Rady stwierdził, że jest to uchwała intencyjna popierająca 

stanowisko, po czym zwrócił  się  do radnych, czy są  pytania do Pana Wójta w tym temacie, nikt nie 

zabrał  głosu. Kolejno Przewodniczący Rady poddał  wniosek o zmianę  porządku obrad pod 

głosowanie, które przebiegało następująco: 
Głosowanie:  
- 14 - głosów „za", 
- O - głosów „przeciw", 
- O - głosów „wstrzymujących się". 
W wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek o zmianę  porządku obrad został  przyjęty 

jednogłośnie. 
W związku z powyższym porządek obrad został  rozszerzony w punkcie 11 o podpunkt 

c) i przedstawia się  następująco: 
„ 11. Rozpatrzenie projektów uchwał  i ich podjęcie: 
a) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2016; 

b) podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2016 i na lata 
następne; 
c) podjęcie uchwały w sprawie poparcia stanowiska Zarządu Związku Gmin i Powiatów Subregionu 

Zachodniego Województwa Śląskiego z siedzibą  w Rybniku". 
Nie wniesiono uwag i przystąpiono do dalszej realizacji porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 25 sierpnia 2016 r. 
Przewodniczący Rady poinformował, że protokół  radni otrzymali na podane adresy e-mail oraz był  
wyłożony do wglądu w Urzędzie Gminy w siedzibie Rady i radni mieli możliwość  zapoznania się  
z tym dokumentem. Następnie zwrócił  się  do Wiceprzewodniczącej Rady o odczytanie punktu 

dotyczącego interpelacji, wniosków, zapytań  z protokołu z sesji z dnia 25 sierpnia 2016 r. 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała punkt Interpelacje, wnioski, zapytania i odpowiedzi 

z protokołu, o którym mowa powyżej. W uzupełnieniu do tematu dotyczącego uzupełnienia poboczy 

ulicy żółtym tłuczniem Wójt poinformował, że tego typu prace są  wykonywane na bieżąco. 

Kolejno Przewodniczący Rady powiedział, że protokół  czytali: Marek Masarczyk, Agnieszka Pytlik, 

Barbara Watoła, Ewa Biernacka, Mieczysław Szymik, Krzysztof Lorek, Tadeusz Korecki, Andrzej 

Cieślok, Rafał  Zdziebczok, Jerzy Kawulok. Ponadto protokół  czytał  Pan Wójt. 

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił  się  z pytaniem, czy ktoś  z obecnych wnosi jakieś  uwagi do 

protokołu. Nikt nie wniósł  uwag co do jego treści, po czym Przewodniczący poddał  protokół  pod 

głosowanie. Protokół  przyjęto jednogłośnie. 

4. Sprawozdanie z prac Wójta realizowanych w okresie międzysesyjnym. 
Wójt przedstawił  informację  o podjętych działaniach w okresie międzysesyjnym tj. od 26 sierpnia 

2016 r. do 29 września 2016 r. następującej treści: 
„ 1. W dniach 27-29 sierpnia w naszej gminie przebywały delegacje z Czech, Słowacji i Niemiec 

w ramach projektu „Polubić  Europę", odbyły się  również  debaty i warsztaty nt. kryzysu 

migracyjnego; 
2. 28 sierpnia w Łukowie Śl. odbyła impreza powiatowo-gminna (dożynki) pn. „Zakończenie lata". 

3. 28 sierpnia odbył  się  na terenie naszej gminy tj. Łuków Śl. i Czernica 9 wyścig kolarski Tour de 

Rybnik. 
4. 1 września pasowałem pierwszoklasistów na uczniów SP w Gaszovvicach; 
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5. 3 września uczestniczyłem w strażackim Memoriale A. Byczka, który odbył  się  w Jankowicach 
gmina Swierklany. 
6. 4 września uczestniczyłem w uroczystościach dożynkowych w Gminie Świerklany. 
7. 7 września odbyło się  spotkanie przedstawicieli władz samorządowych z dyrekcją  kopalni ROW. 

W spotkaniu uczestniczył  Pan Zbigniew Goworowski 
8. 8 września odbyło się  spotkanie z dyrektorami szkół  i przedszkoli. 
9. 9 września na rybnickim rynku odbyła się  uroczystość  65-lecia Wojskowej Komendy Uzupełnień  
w Rybniku połączonej z obchodami święta Wojska Polskiego. Naszą  Gminę  reprezentował  
Pan Zbigniew Goworowski; 
10. 10 września w Ośrodku Kultury i Sportu w Gaszowicach odbył  się  Memoriał  im. Franciszka 

Porwoła oraz im. Michała Mazurka w skacie sportowym; 
11. 17 września w Suminie odbyły się  gminne zawody wędkarskie o Puchar Wójta Gminy 
Gaszowice. Najlepszym wędkarzem okazał  się  Mateusz Głombica. 
12. 21 września w naszym urzędzie odbyła swoje posiedzenie Rada LGD LYSKOR; 
13. W dniach 23-25 września uczestniczyłem wspólnie z Zastępcą  Wójta Zbigniewem Goworowskim 
oraz radnymi Andrzejem Cieślokiem i Rafałem Zdziebczokiem w obchodach Dnia Miasta 
Krompachy na Słowacji. 
14. 28 września odbyło się  w Pszowie szkolenie członków Rady LGD LYSKOR. 
Podpisałem: 
1. Dziewięć  zarządzeń  w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2016; 
2. Pięć  zarządzeń  w sprawie rozpatrzenia wniosków wniesionych do projektu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Gaszowice; 
3. Zarządzenie w sprawie zaakceptowania sprawozdań  z wykonania zadań  publicznych 
realizowanych w roku 2016 przez organizacje pozarządowe; 
4. Zarządzenie w sprawie ogłoszenia konkursu wniosków na wykonywanie zadań  z zakresu sportu 

na terenie Gminy Gaszowice w roku 2016 - II edycja; 
5. Zarządzenie w sprawie zmiany Zarządzenia nr W.0050.106.2014 z dnia 31 lipca 2014 r. w sprawie 

powołania Zespołu Interdyscyplinarnego do spraw przeciwdziałania przemocy w rodzinie 

w Gaszowicach; 
6. Zarządzenie w sprawie powołania komisji konkursowej do oceny wniosków na realizację  zadań  
z zakresu sportu na terenie Gminy w roku 2016 (II edycja) oraz określenia składu i regulaminu jej 

pracy; 
7. Zarządzenie w sprawie przyznania dotacji dla klubów sportowych w konkursie wniosków na 
realizację  zadań  z zakresu sportu i zawarcia z wybranymi podmiotami umów wsparcia realizacji 
poszczególnych zadań  - II edycja; 
8. Zarządzenie w sprawie powierzenia okresowego pełnienia obowiązków w zastępstwie 

zawieszonego dyrektora przedszkola „Bajkowe Wzgórze" w Czernicy; 
9. Zarządzenie w sprawie: udzielenia dotacji w formie "małego grantu" i zawarcia z wybranym 

podmiotem umowy wsparcia realizacji zadania. 
W okresie międzysesyjnym nie odbył  się  żaden przetarg". 

Radny Szymon Korbel poprosił  o przedstawienie bliższych informacji w zakresie prowadzonego 

postępowania w sprawie Pani Dyrektor Przedszkola w Czernicy w związku z podpisaniem 

zarządzenia o powierzeniu obowiązków dyrektora tej placówki innej osobie. Zastępca Wójta 

Zbigniew Goworowski wyjaśnił, sprawę  przytaczając treść  Postanowienia z dnia 10 sierpnia 2016 r. 
Komisji Dyscyplinarnej dla Nauczycieli przy Wojewodzie Śląskim o wszczęciu postępowania 

dyscyplinarnego w stosunku do Pani Dyrektor Przedszkola w Czernicy w związku z obwinieniem 

o uchybienie godności zawodu dyrektora i obowiązkom, o których mowa w art. 6 oraz art. 75 ust. 1 
ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. Karta Nauczyciela. W związku z trwającym postępowaniem w dniu 

22 września br. Wójt zawiesił  Panią  Dyrektor w pełnieniu obowiązków, przytaczając tym samym 

treść  uzasadnienia przedmiotowej decyzji. W ślad za tym dokumentem Wójt podpisał  zarządzenie 

w sprawie powierzenia Pani Małgorzacie Gruszka okresowego pełnienia obowiązków w zastępstwie 
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zawieszonego dyrektora Przedszkola „Bajkowe Wzgórze" w Czernicy". 
Radny Piotr Górecki poprosił  o szersze informacje z przebiegu spotkania z Dyrekcją  Kopalni ROW. 

W odpowiedzi Zastępca Wójta Zbigniew Goworowski poinformował, że podczas spotkania 

omówiono zakres współpracy z samorządami, ponadto zostały przedstawione główne kierunki 

działań  restrukturyzacyjnych, a także perspektywy rozwoju ROW. 

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił  się  z pytaniem, czy ma ktoś  jakieś  uwagi, do 
przedstawionego sprawozdania. Do informacji przestawionych w ramach sprawozdania z prac Wójta 
nie wniesiono uwag. 

5. Interpelacja Przewodniczącego Rady w sprawie opracowania miejscowych planów 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Gaszowice. 
Przewodniczący Rady poinformował, że w dniu 5 września 2016 r. w związku z licznymi pytaniami 
oraz okazywanym niezadowoleniem mieszkańców skierował  do Wójta pisemną  interpelację  
w zakresie udzielenia informacji na temat opracowywanych miejscowych planów zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Gaszowice, a dotyczącej w szczególności wyboru firmy realizującej prace, 

przewidywanego terminu ukończenia prac oraz dotychczasowego przebiegu robót związanych 

z przedmiotowym dokumentem. Pismem z dnia 19 września 2016 r. Wójt, odpowiedział  na 

interpelację  przedstawiając szczegółowe informacje dotyczące wykonanych prac nad miejscowymi 
planami zagospodarowania przestrzennego naszej Gminy. Podsumowując Przewodniczący Rady 

nadmienił, iż  odpowiedź  Wójta w przedmiotowej sprawie została udostępniona na stronie 

internetowej gminy, w celu przybliżenia sprawy zainteresowanym mieszkańcom. 

6. Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej — Krzysztof Lorek przedstawił  sprawozdanie z posiedzenia 

Komisji, które odbyło się  w dniu 22 września 2016 r. o godzinie 143°  w sali narad Urzędu Gminy. 

Tematyką  posiedzenia było: 
1. Analiza i ocena wykonania budżetu za pierwsze półrocze 2016 roku — informacje Wójta 

o przebiegu wykonania. 
2. Analiza materiałów na sesję. 
Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś  ma pytania do Przewodniczącego Komisji 
w zakresie przedstawionego sprawozdania z prac komisji. Nikt nie zabrał  głosu. Do protokołu nie 

wniesiono uwag. Protokół  z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

7. Sprawozdanie z prac Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw Socjalnych 
i Młodzieży. 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw Socjalnych i Młodzieży — Jerzy 

Kawulok przedstawił  sprawozdanie z posiedzenia Komisji, które obyło się  w dniu 22 września 2016 r. 

o godz. 1530  w sali narad Urzędu Gminy. 
Tematyką  posiedzenia było: 
1. Podsumowanie przebiegu roku szkolnego 2015/2016. 
2. Informacja i ocena zorganizowanego wypoczynku letniego dzieci i młodzieży na terenie gminy. 

3. Materiały na sesję  i sprawy bieżące. 
Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś  ma pytania do Przewodniczącego Komisji 

w zakresie przedstawionego sprawozdania z prac komisji. Nikt nie zabrał  głosu i nie wniesiono uwag. 

Protokół  z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

8. Sprawozdanie z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów. 

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów — Ewa 

Biernacka przedstawiła sprawozdanie z posiedzenia Komisji, które odbyło się  w dniu 22 września 

2016 r. o godz. 13°° w sali narad Urzędu Gminy. 
Tematyką  posiedzenia było: 
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1. Wykonanie budżetu gminy za pierwsze półrocze 2016 roku. 
2. Informacja oraz omówienie wniosków złożonych przez poszczególne sołectwa oraz jednostki 

samorządu terytorialnego do projektu budżetu na 2017 rok. 
3. Bieżąca analiza uchwał  i rozpatrywanie spraw. 
Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś  ma pytania do Przewodniczącej Komisji 
w zakresie przedstawionego sprawozdania z prac komisji. Nikt nie zabrał  głosu i nie wniesiono uwag. 

Protokół  z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

9. Wykonanie budżetu za I półrocze 2016 roku. 
Przewodniczący Rady nadmienił, że Zarządzenie Wójta Gminy Gaszowice z 13 sierpnia 2016 r. 
w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy i realizacji planów 
finansowych samorządowych instytucji kultury oraz omówienia wieloletniej prognozy finansowej 
w tym o realizacji przedsięwzięć  za I półrocze 2016 roku zostało przekazane do Rady i Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Katowicach w terminie ustawowym. Wszyscy radni mieli możliwość  
zapoznać  się  z jego treścią. Wykonanie budżetu szczegółowo było omawiane przez Panią  Skarbnik 

podczas posiedzeń  komisji, w tym temacie nie wniesiono uwag i pozytywnie zaopiniowano 
wykonanie budżetu za I półrocze 2016 r. 
Następnie Pani Skarbnik odczytała treść  Uchwały Nr 4200/111/164/2016 z dnia 19 września 2016 r. 

III Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach w sprawie opinii 
o przedłożonej przez Wójta Gminy Gaszowice informacji o przebiegu wykonania budżetu za 

I półrocze 2016 roku. Wydana została pozytywna opinia. Do powyższego tematu Rada nie wniosła 

uwag. 

10. Informacja o pozyskiwaniu i wykorzystaniu środków unijnych. 
Przewodniczący Rady poinformował, że wszyscy otrzymali informacje w tym zakresie wraz 
z materiałami na sesję. Jak wynika z przedstawionych sprawozdań  z posiedzeń  komisji temat został  
omówiony podczas wszystkich posiedzeń  komisji, do którego uwag nie wniesiono. Następnie 

Przewodniczący zapytał, czy któryś  z radnych ma pytania w zakresie tego tematu. Nikt nie miał  pytań. 

11. Rozpatrzenie projektów uchwał  i ich podjęcie: 
a) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2016; 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był  na posiedzeniach komisji, 
do którego uwag nie wniesiono. Po udzieleniu głosu przez Przewodniczącego Rady, Skarbnik Gminy 

odczytała projekt uchwały. Przewodniczący Rady zapytał, czy któryś  z radnych wnosi uwagi do 

przedstawionego projektu uchwały. Do projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowanie:  
14 — głosów „za", 

— głosów „przeciw", 
— głosów „wstrzymujących się" 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR 0G-BR.0007.24.133.2016 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 29 września 2016 r. 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2016 - stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

b) podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2016 i na lata 
następne; 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był  na posiedzeniach komisji, 

do którego uwag nie wniesiono. Po udzieleniu głosu przez Przewodniczącego Rady, Skarbnik Gminy 

odczytała projekt uchwały. Przewodniczący Rady zapytał, czy któryś  z radnych wnosi uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. Do projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 
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Głosowanie:  
14 — głosów „za", 

— głosów „przeciw", 
— głosów „wstrzymujących się". 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR OG-BR0007.24.134.2016 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 29 września 2016 r. 
w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2016 i na lata następne - stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

c) podjęcie uchwały w sprawie poparcia stanowiska Zarządu Związku Gmin i Powiatów Subregionu 

Zachodniego Województwa Śląskiego z siedzibą  w Rybniku. 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został  wprowadzony do porządku obrad, 
wszyscy radni dokument otrzymali. Po udzieleniu głosu przez Przewodniczącego Rady, 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały. Przewodniczący Rady zapytał, czy któryś  
z radnych wnosi uwagi do przedstawionego projektu uchwały. Do projektu uchwały nie wniesiono 

uwag. 
Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowanie:  
14 — głosów „za", 

— głosów „przeciw", 
O — głosów „wstrzymujących się". 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR OG-BR0007.24.135.2016 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 29 września 2016 r. 
w sprawie poparcia stanowiska Zarządu Związku Gmin i Powiatów Subregionu Zachodniego 

Województwa Śląskiego z siedzibą  w Rybniku - stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

12. Wolne wnioski i informacje. 
Przewodniczący Rady poinformował  że: 
- kolejna sesja planowana jest na dzień  27.10.2016 r. na godz. 16.00 w sali Ośrodka Kultury i Sportu 

w Gaszowicach; 

- wpłynęła informacja Kierownika Oczyszczalni Ścieków w Suminie na temat przebiegu spotkań  
Międzygminnej Komisji Monitorującej Działalność  Oczyszczalni Ścieków w Suminie w dniach 

02.09.2016 i 16.09.2016 r. Informacja zawiera szczegóły dotyczące pracy Oczyszczalni oraz 

propozycje planów budżetowych Oczyszczalni na rok 2017; 

- pocztą  e-mail wpłynęło pismo Wójta Gminy Suszec, którym przekazana została uchwała Rady 

Gminy Suszec z dnia 25 sierpnia 2016 roku w sprawie sprzeciwu wobec likwidacji kopalni węgla 

kamiennego „Krupiński" w Suszcu. Przewodniczący Rady przybliżył  treść  uchwały informując, 

że dokument został  przekazany do informacji i nie przewiduje dalszego procedowania w tej sprawie. 

- wpłynęło pismo Wiceprezesa ds. sportowych — Przemysława Warło LKS Zameczek Czernica 

dotyczące prośby o udzielnie wsparcia pieniężnego dla rozwoju dzieci i młodzieży z Czernicy 

i Łukowa Śląskiego. Kolejno Wiceprzewodnicząca Rady odczytała treść  niniejszego pisma. 

Wywiązała się  dyskusja w tym temacie, w wyniku której stwierdzono, że do sprawy należy podejść  
szerzej, ponieważ  problemy i potrzeby przedstawione w piśmie mogłyby być  analogiczne 

z potrzebami pozostałych kubów sportowych. Przewodniczący Rady podsumowując poinformował, 
że w trakcie roku poza dotacjami były przeznaczane środki z budżetu gminy na inwestycje 
i roboty na obiektach sportowych, a kwestie poruszone w piśmie do rozwiązania pozostawia się  
Wójtowi. W związku z powyższym Wójt powiedział, że w miarę  możliwości finansowych zostaną  

6 



podjęte decyzje dotyczące dofinasowania potrzeb klubu jeszcze w tym roku. 
Korespondencja do wglądu w UG w siedzibie Rady 

Wójt skierował  zaproszenie na: 
- turniej piłki nożnej dla uczniów szkół  podstawowych z naszej Gminy, Lysek, Jejkowic, Świerklan 

i Czerwionki — Leszczyn, który odbędzie się  w dniu 30 września 2016 roku od godz. 9.30 na boisko 

piłkarskim w Piecach. Turniej jest realizowany w ramach programu „Promocja Sportu dla 
Wszystkich 2016" Ministerstwa Sportu i Turystyki; 

- „Pierwszy Piecowski Oktoberfest", który odbędzie się  w Piecach w dniu 1 października 2016 r.; 

- otwarcie nowego boiska sportowego przy Szkole Podstawowej w Czernicy, które odbędzie się  
w dniu 10 października 2016 r. o godz. 11.00. 

Radny Szymon Korbel poruszył  sprawę  organizacji 9 edycji Międzynarodowego Wyścigu 
Kolarskiego Tour de Rybnik, którego trasa przebiega przez teren naszej gminy, wyrażając opinię, 
że przedstawiciele ochotniczych straży pożarnych i wolontariusze, którzy czuwali nad 

bezpieczeństwem na trasie przebiegającej przez Gminę  Gaszowice stojąc kilka godzin 

w 30 stopniowym upale nie otrzymały ze strony organizatora nawet wody pitnej, pomimo zapewnień  
w tym zakresie ze strony organizatora podczas spotkań  dotyczących przygotowań  do wyścigu. 

Podsumowując radny stwierdził, że organizator nie stanął  na wysokości zadania. Wójt powiedział, 
że zostanie przekazana informacja organizatorowi wyścigu, ponadto wyraził  nadzieję, że taka 

sytuacja w przyszłości się  nie powtórzy. 

Radna Agnieszka Pytlik przekazała program zajęć  realizowanych w Ośrodku Kultury w Czernicy. 

Nadmieniła, że w miesiącu wrześniu z zajęć  oferowanych przez Ośrodek skorzystało około 180 dzieci 

i młodzieży. 

Radna Barbara Watoła poinformowała, że w dniu 18 września 2016 r. odbył  się  VI Rodzinny Rajd 
Rowerowy organizowany przez Stowarzyszenie U'rwis, który współfinasowany był  ze środków 

budżetu gminy Gaszowice i jak co roku cieszył  się  dużą  frekwencją. 

Przewodniczący Rady przedstawił  informacje o znaczącym sukcesie sportowym mieszkańca Gminy 
Gaszowice Beniamina Graniecznego który wraz zawodnikiem Jakubem Bugaj skim zdobył  w tym 

roku Mistrzostwo Polski wygrywając ogólnopolski turniej "Gimnazjady" w siatkówce plażowej 

chłopców. Zdobyte mistrzostwo premiowane jest udziałem w Mistrzostwach Świata Szkół  
w Siatkówce Plażowej — Papetee 2017. 

13. Interpelacje i zapytania oraz odpowiedzi. 
1. Radny Józef Szawerna zapytał  wójta czy ze względu na ograniczoną  ilość  miejsc parkingowych 

w centrum Gaszowic mógłby być  otwierany w tygodniu wjazd na plac zabaw przy Ośrodku Kultury 

i Sportu ze względu na to by rodzice, którzy dowożą  dzieci do szkoły mogliby chwilowo tam 

zaparkować  bądź  tylko zawrócić. Wójt odpowiedział, że będzie miał  tę  kwestię  na uwadze. 

Ponadto radny Szawerna zwrócił  się  z prośbą, aby gazetka „Informator Gminny" była również  
dostępna dla mieszkańców Gaszowic w sklepie przy ulicy Pogwizdowskiej. 

2. Radny Szymon Korbel zapytał  wójta czy jest koncepcja odnośnie sposobu nauczania w przyszłym 

roku w klasach VII-VIII w szkołach podstawowych w naszej gminie w związku z planowaną  reformą  
systemu oświaty. W odpowiedzi Wójt poinformował, że na chwilę  obecną  nie ma konkretnej 

koncepcji, jest jednak wiele pomysłów, które należy dogłębnie przeanalizować. 
Ponadto radny Korbel zapytał  Wójta „jak wygląda sprawa płynności finansowej gminy, gdyż  
większość  inwestycji został() już  wykonanych oraz czy pojawiła się  kwestia zwiększenia środków na 
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szkoły i pensje nauczycieli". W odpowiedzi Pani Skarbnik poinformowała, że wszystkie płatności 

są  regulowane na bieżąco, a realizacja inwestycji i remontów nie powinna stworzyć  do końca roku 

zagrożenia finansowego. Natomiast w zakresie środków przeznaczonych na oświatę  i wychowanie 
nastąpi zmiana w planie finansowym w wydatkach placówek oświatowych. 

14. Zamknięcie obrad 
Przewodniczący Rady po wyczerpaniu porządku obrad zamknął  sesję  Rady Gminy Gaszowice. 
Sesja trwała do godziny 17.30. 

Protokołowała: 
/-/ Anna Zimny 

PRZEWOD ICZ Y RADY 

mgr Mareld Masarczyk 

8 


	Page 1
	Page 2
	Page 3
	Page 4
	Page 5
	Page 6
	Page 7
	Page 8

